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Nieuwsbrief	CDA	Weststellingwerf
30	juni	2021

Centrumvisie	Wolvega

	“Een	toekomstbestendig	winkelcentrum	dat	een
ontmoetingsplaats	is	voor	jong	en	oud!”

Dat	is	ons	doel	voor	de	winkelstraat	van	Wolvega.

De	centrumvisie	moet	de	gezamenlijke	stip	op	de
horizon	opleveren	met	een	uitvoeringsagenda	voor	korte
en	lange	termijn	projecten.	Het	CDA	heeft	aan	de
voorkant	voldoende	input	gegeven	door	middel	van
onze	meedenkvisie.	
	
In	de	commissievergadering	hebben	we	als	CDA	vijf
onderwerpen	benoemd;
1.	 Het	principe	“auto	te	gast”;
2.	 Bereikbaarheid	van	het	centrum;
3.	 Het	braakliggend	terrein	naast	het	promenadeplein;
4.	 Het	toepassen	van	duurzaamheid;
5.	 De	financiering.
	
Allereerst	het	principe	“auto	te	gast”
Wij	maken	ons	zorgen	om	het	principe	“auto	te	gast”.	De
auto	is	momenteel	sterk	dominant,	wat	negatief	is	voor
het	verblijfklimaat.	Op	dit	moment	is	een	groot	deel	van
de	Van	Harenstraat	(zijnde	het	stuk	tussen	Huize
Lindenoord/Pastoriestraat	en	de	kruising
Heerenveenseweg/Steenwijkerweg)	alleen	toegankelijk
voor	de	auto	op	maandag	tot	en	met	zaterdag	tussen
6.00	uur	en	13.00	uur.	In	het	huidige	voorstel	wordt	–
ook	daar–	aangesloten	bij	het	autoluw	maken	van	het
kernwinkelgebied	alleen	op	de	zaterdagmiddag.	
Daarbovenop	leidt	het	eenrichtingsverkeer	van	oost
(Wolvega)	naar	west	(Wolvega)	ertoe	dat	de	kortste
route	(in	kilometers)	voor	auto’s	van	oost	naar	west	via
het	kernwinkelgebied	loopt,	hetgeen	ongewenst
autoverkeer	kan	aantrekken.	Ook	het	in	exploitatie
nemen	van	Lindewijk	2	leidt	tot	een	toename	van	het
autoverkeer	vanaf	de	Lycklamaweg.
Daarom	hebben	wij	een	amendement	ingediend	om
naast	een	autoluw	recreatief	kernwinkelgebied	op	de
zaterdagmiddag,	in	ieder	geval	ook	de	bestaande
situatie	(op	het	deel	van	de	Van	Harenstraat	tussen	de
Pastoriestraat/Huize	Lindenoord	en	de	kruising	van	de
Heerenveenseweg/Steenwijkerweg)	te	handhaven.
Vanwege	de	bevoorrading	van	de	winkels	en	het
benutten	van	het	middaguur	hebben	we	de	huidige
gehanteerde	tijden	waarop	auto's	zijn	toegestaan	één
uur	naar	voren	geschoven,	van	06.00	uur	-	13.00	uur
naar	05.00	uur	-	12.00	uur.
Het	amendement	is	samen	met	SDW	en	Blijf
Stellingwarfs	ingediend	en	is	met	11	stemmen	vóór	en	9
stemmen	tegen	aangenomen.		Het	geamendeerde
besluit	is	daarna	met	19	van	de	20	stemmen	vóór
aangenomen.	(Eén	van	de	raadsleden	was	afwezig.)
	
Ten	tweede	de	bereikbaarheid	van	het	centrum
Op	dit	moment	is	sprake	van	een	onduidelijke	route
naar	het	Acht-Pilarenplein	(een	plein	met	juist	veel
parkeerplaatsen	en	wekelijks	de	markt	op
woensdagochtend).	Eén	van	onze	gezamenlijke
ambities	is	om	de	bereikbaarheid	van	het	winkelcentrum
te	vergroten.	Het	CDA	wil	hier	graag	extra	op	investeren
en	wil	dan	ook	graag	verder	onderzocht	hebben	of	het
haalbaar	is	om	een	doorsteek	vanuit	de
Heerenveenseweg	naar	het	Acht-Pilarenplein	te
creëren.	Daartoe	hebben	wij	een	motie	opgesteld	die
met	17	stemmen	vóór	is	aangenomen.
	
Ten	derde	het	braakliggend	terrein	naast	het
promenadeplein
Het	CDA	vindt	het	erg	jammer	dat	daarvoor	nog	steeds
geen	oplossing	is	gevonden.	Dit	braakliggend	stuk
grond	is	al	jaren	voor	veel	inwoners	een	doorn	in	het
oog.	Het	draagt	niet	bij	aan	de	gezamenlijke	ambitie	van
gemeente,	ondernemers	en	vastgoedeigenaren	om	het
centrum	van	Wolvega	vitaal,	toekomstbestendig	en
onderscheidend	te	maken,	nou	ja	onderscheidend	in
negatieve	zin	dan.	Alleen	is	dat	niet	de	bedoeling.	De
wethouder	heeft	toegezegd	alles	in	het	werk	te	stellen
om	deze	situatie	aan	te	pakken.
	
Ten	vierde	het	toepassen	van	duurzaamheid
Op	dit	gebied	zien	wij	kansen.	In	de	centrumvisie	is	met
name	aangegeven	waar	kansen	liggen	voor
duurzaamheid.	Het	CDA	wil	voorkomen	dat
duurzaamheid	minder	prioriteit	krijgt	als	gevolg	van
omstandigheden	zoals	beschreven	worden	in	de
stukken.	Elementen	zouden	minder	aandacht	kunnen
krijgen.	Nu	meer	inwoners	en	toeristen	over	een
elektrische	fiets	beschikken,	passen	laadpalen	voor
elektrische	fietsen	in	ons	kernwinkelgebied	van	de
toekomst.	Minder	prioriteit	voor	duurzaamheid	is	dan
ook	niet	gewenst.	Ook	op	dit	punt	heeft	de	wethouder
toegezegd	zich	in	te	zetten	om	van	duurzaamheid	een
prioriteit	te	maken.	
	
Tot	slot	de	financiering	
In	het	raadsvoorstel	wordt	ook	gevraagd	om	structurele
uitbreiding	met	minimaal	1	fte.	Dat	bedrag	komt	boven
op	de	investeringssubsidie	die	we	als	raad	hiervoor	al
gereserveerd	hadden.	Na	uitleg	van	de	wethouder	zijn
we	hiermee	akkoord	gegaan.
Maar	we	lezen	in	de	centrumvisie	dat	versobering	van
herinrichtingsmaatregelen	mogelijk	is	bij	onvoldoende
gelden.	Het	heeft	niet	onze	voorkeur	om	te	gaan
versoberen.	Daarom	is	er	wat	ons	betreft	alles	aan
gelegen	om	naast	andere	mogelijkheden	van
financiering	meer	subsidies	van	buiten	de	gemeente	te
halen	en	de	mogelijkheden	daarvoor	nader	te
onderzoeken.	Ook	die	toezegging	heeft	de	wethouder
ons	gedaan.	

Veteranendag

Elk	jaar	vindt	op	de	laatste	zaterdag	van	juni	(dit	jaar	op
26	juni)	Veteranendag	plaats.	Een	dag	waarbij
Nederlanders	waardering	en	erkenning	tonen	voor	(oud-
)militairen	die	hun	leven	op	het	spel	zetten	in
oorlogssituaties	of	andere	operaties.
In	2005	is	in	Nederland	de	Witte	Anjer	geïntroduceerd
als	uiting	van	waardering	voor	alle	Nederlandse
veteranen.		
En	in	2019	is	het	Nationaal	Comite	Veteranendag
begonnen	met	de	oproep	aan	Nederlandse	gemeenten
om	hun	veteranen	te	eren	en	waarderen	met	een
speciaal	Witte	Anjer	perkje	dat	bloeit	in	de	dagen	en
weken	voorafgaand	aan	de	Nederlandse	Veteranendag.
De	CDA	fractie	heeft	het	college	gevraagd	om	ook	in
onze	gemeente	een	Witte	Anjer	perkje	te	realiseren.
Voor	dit	jaar	lukte	het	niet	meer	maar	volgend	jaar	zullen
ook	in	Weststellingwerf	witte	anjers	bloeien.
	

Bijna	vakantie...

Volgende	week	maandag,	5	juli,	bespreken	we	in	de
raad	onze	Algemene	Beschouwingen,	de	Voorjaarsnota
en	de	Kadernota.	We	starten	om	14.00	uur.
U	ontvangt	volgende	week	dus	nog	een	Nieuwsbrief	van
ons,	dat	is	dan	de	laatste	voor	de	vakantie.

Belangrijke	data:

5	juli	-	Raadsvergadering	
Aanvang:	14.00	uur	(digitaal)

Fractiesamenstelling:
Raadsleden:

•	Hans	Visser
•	Afke	Kester
•	Lukas	van	der	Hoef
•	Vera	van	der	Zee	

Fractievolgers:
•	Stoffel	Baas	(commissielid)
•	Jan	Clevering

Wethouder:
•	Hanneke	Zonderland

Fractieondersteuner:
•	Koert	Dekker
•	Gerharda	Kuiper
•	Willem	Algra

Interesse	in	het	CDA?

Neem	gerust	vrijblijvend
contact	op	met	bestuur	of
fractie.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.	•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	cdaweststellingwerf@gmail.com

toe	aan	uw	adresboek.
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